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HVORFOR ØNSKER DU Å STILLE TIL VALG? 

Mitt engasjement fra da jeg satt i arbeidsutvalget 2022-2023 brenner sterkere enn noen gang, 

som motiverer meg til å jobbe med studentpolitikk på vårt høyeste nivå. Det å få jobbet med 

dette ville vært svært givende, og jeg tror at jeg virkelig vil kunne gjøre en forskjell for 

studentene ved UiO. Studentparlamentet burde ha en leder som brenner for det politiske 

arbeidet som utføres, og som tør å ta de harde diskusjonene, noe jeg gjør. Jeg ønsker å kunne 

tilby alt jeg har av engasjement og dedikasjon for å se hvilke nye høyder parlamentet kan nå. 

Parlamentet står svært nært mitt hjerte, og jeg vet at man sjeldent får en slik mulighet til å 

jobbe tett på noe som engasjerer en i så stor grad. Vi går dessuten inn i en spennende periode 

der UiO skal igjennom store endringer - med rektorvalg og nye opptakssystemer - og jeg 

ønsker å kjempe for studentenes stemme i disse sakene. Dette ved å ha en mer målrettet 

kommunikasjon med studentene og utføre et godt arbeid med våre samarbeidspartnere. 

HVILKEN RELEVANT ERFARING OG HVILKE EGENSKAPER GJØR DEG EGNET TIL VERVET? 

Jeg startet i ungdomspolitikken med å bli lokallagsleder i Nord-Jæren Unge Venstre, der vi så 

en økning i medlemstall og engasjement. Ett år senere satt jeg i landsstyret til UV, der jeg fikk 

erfaring i hvordan organisasjoner styres på øvre nivå. Deretter var jeg 

kommunikasjonsansvarlig og valgansvarlig i arbeidsutvalget fra 2023. I denne perioden 

utviklet jeg en lang rekke ferdigheter, som å bli vant til å takle hektiske perioder og opparbeide 

en god arbeidsmoral som jeg enda har stor nytte av. Det siste året som listeleder har gitt meg 

et unikt innsyn i de utfordringene man møter på dette feltet, og har vist meg hvordan 

parlamentet oppleves som medlem. Erfaringene fra dette mener jeg er svært viktig å ta med 

meg inn som leder av listene. 

HVILKE UTFORDRINGER SER DU FOR DEG AT VERVET VIL INNEBÆRE? 

Ledervervet vil være et betydelig steg for enhver kandidat. For meg vil det være viktig å 

garantere ett bra arbeidsmiljø som gjør det lettere å bygge et godt team. Leder må sikre god 

tone og god arbeidsmoral blant arbeidsutvalgets medlemmer og administrasjonen, slik at 

eventuelle konflikter ikke forhindrer oss i å gjøre et bra arbeid. Jeg skal også være garantisten 

for at vi holder en god dialog med våre samarbeidspartnere på og utenfor UiO samtidig som 

vi er tydelige på våre krav og forventninger til dem. 

HVILKE SAKER BRENNER DU FOR? 

Jeg brenner for at studenter på UiO skal ha best mulig forutsetninger for å gjennomføre 

studiene sine på best mulig måte. Studentøkonomien må bedres, og bør gjøres ved å øke 

støtta til 2G, og være synlige for studentene det gjelder. Med dette brenner jeg også for 

parlamentet i sin helhet, for jeg vet alt det gode man får for å være engasjert her. Jeg brenner 

for å fortsette den grønne omstillingen, ved å forlange en mer målrettet klimastrategi fra UiO. 

Videre skal jeg jobbe for at alle tilgjengelige kanaler blir benyttet opp mot UiO for å få gjennom 

faktiske tiltak som bedrer studentenes situasjon. Jeg brenner også for at vi må fortsette å vise 

solidaritet med Palestina og Ukraina og mener at vi må være tydeligere på dette opp mot UiO. 


